
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Amanda Lind (MP)

2020/21:1974 Kyrkoantikvarisk ersättning

Många församlingars ekonomier har försämrats på senare år. Medlemsantalet 
minskar samtidigt som en stor del av församlingarnas underhållskostnader 
bekostas av medlemmarna. Enligt kulturminneslagen är dessutom många 
kyrkor värda ett extra skydd. Församlingarna kan förvisso ansöka om 
kyrkoantikvarisk ersättning vid renoveringsbehov, men långt ifrån alla beviljas. 

Landets kyrkor utgör en viktig del av vårt samlade kulturarv. Att renovera, 
bevara och vårda våra kyrkomiljöer är ett nationellt intresse, oavsett hur 
församlingarnas ekonomier ser ut. 

Med anledning av detta vill jag fråga kultur- och demokratiminister Amanda 
Lind:

 

Vad avser regeringen att göra för att de församlingar med renoveringsbehov 
som inte får ta del av kyrkoantikvarisk ersättning ska ha möjlighet att bevara 
och vårda kyrkomiljöerna? 

………………………………………

Cassandra Sundin (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-26
Besvaras senast
2021-03-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


